

## Referat Rasegruppen Cairn Terrier via Skype 28.03.2019

Tilstede: Anita, Line, Wibeke, Grethe, Elisabeth, Tone og Reidun.

Tidligere referat godkjennes.

Saksnummer	Saksopplysninger	Ansvar	Frist
01/2	<p><b>Regnskap fra årsmøte</b></p> <p>I regnskapet var fjorårets tall lagt til grunn på noen av punktene, og dette vil bli rettet opp.</p> <p>Kompis-bøker; De 8 bøkene som er ført opp under varelager mangler. Det er ikke kommet inn betaling for disse bøkene.</p>	Kasserer	
02/2	<p><b>Open show</b></p> <p>Invitasjon med dommer presentasjon kommer så snart vi har fått tilbakemelding fra Satu Jervinen.</p> <p>«Kom som du er» og «barn og hund» tas med i invitasjonen.</p> <p>Påmeldingsavgift</p> <ul style="list-style-type: none"> <li>- Valp: 150,-</li> <li>- Voksen: 250,-</li> <li>- Veteran: 150,-</li> <li>- Kom som du er: 50,-</li> <li>- Barn og hund: gratis</li> </ul> <p>Anita har oppdatert påmeldingsskjemaet, og legger dette ut på nettsiden sammen med invitasjonen.</p> <p>Det ble diskutert om open show er åpent for ikke-medlemmer. Utfordringen ligger i at open show teller med i poengregningen til «årets cairn». Ikke-medlemmer må evt. holdes utenfor poengberegningen.</p> <p>Før vi kan bestemme om open show er åpent for ikke-medlemmer må vi sjekke statuttene for arrangementet. Vi kontakter Geir og Line før vi konkluderer. Er statuttene vedtatt på et årsmøte eller styremøte?</p> <p>Dommergave</p> <ul style="list-style-type: none"> <li>- Votter? Vi kontakter hun som lager slike votter (Kristin), og sjekker pris.</li> </ul> <p>BIR/BIM-gaver</p> <ul style="list-style-type: none"> <li>- Vi bestiller 10 cairn figurer.</li> </ul>	<p>Anita</p> <p>Anita/Tone</p> <p>Alle</p> <p>Line</p> <p>Line</p>	

	<p>Deltagerpremie til alle som deltar er en forsekk fra RC. Vi sjekker med Petter om vi må ha RC. Line har i tillegg med premier fra Top Pet products.</p> <p>Vi må sette opp liste over alle premier og sponsorer.</p> <p>Vandrepremier</p> <ul style="list-style-type: none"> <li>- Vi må sjekke med Lene hva som er gitt tidligere. Vi må vurdere å lage retningslinjer for alle vandrepremiene, for blant annet å sikre at de kommer tilbake.</li> </ul> <p>Ringsekretær må skaffes.</p> <ul style="list-style-type: none"> <li>- Aud Fossum?</li> <li>- Atle?</li> </ul> <p>Rosetter</p> <ul style="list-style-type: none"> <li>- Lene har alt fra i fjor, og vi trenger nok ikke supplere i år.</li> </ul> <p>Kritikkskjema</p> <ul style="list-style-type: none"> <li>- Anita lagde et kritikkskjema i fjor, og vi kopierer det samme i år.</li> </ul> <p>Katalog</p> <ul style="list-style-type: none"> <li>- Lages når påmeldingene kommer.</li> </ul>	Anita	
<b>03/2</b>	<p><b>Aktiviteter på Helgesamlingen</b></p> <p>Vi sjekker med Elin ang. forslag til aktiviteter</p> <ul style="list-style-type: none"> <li>- Rally</li> <li>- Smeller</li> <li>- Andre aktiviteter?</li> </ul> <p>Medlemsmøte blir på lørdagen. Vi må sette opp et klokkeslett for møtet i invitasjonen.</p> <p>Loddsalg ansvarlig er Tom</p> <p>Grilling</p> <ul style="list-style-type: none"> <li>- Anita har fikset griller på plassen.</li> </ul> <p>Vi må organisere middag med dommer, hvis hun ikke vil delta på grilling. Pass på at de som spiser med dommer ikke skal stille hund neste dag.</p> <p>Vi må sette opp et klokkeslett for trimmehjelp og tips.</p> <p>Premier til årets hunder blir delt ut på søndagen etter utstillingen.</p>	Grethe	
<b>04/2</b>	<p><b>Årets hunder, ut på nett</b></p> <p>Vi mangler noe av reglementet ift. Poengberegning, eksempelvis for årets blodspor-cairn, årets ferskspor-cairn). Har Lene dette?</p>	Anita	

	<p>Lene har fått bilder av årets cairn.</p> <p>Plaketter og diplom</p> <ul style="list-style-type: none"> <li>- Må bestilles. Vi sjekker med Heidi hvordan dette organiseres.</li> <li>- Alle vinnerne får plakett</li> <li>- Diplom til de 10 første på listen. Kan Aina Anmarksrud lage diplom?</li> </ul> <p>Vi må begynne med årets cairn for 2019! Prøve å oppdatere annenhver måned.</p> <ul style="list-style-type: none"> <li>- Line får opplæring av Geir.</li> </ul>	Anita	
		Line	
<b>05/2</b>	<p><b>Diverse</b></p> <p>Lagerplass</p> <ul style="list-style-type: none"> <li>- Vi sjekker pris på lagerplass i Mjøndalen, gjerne 5 kvm</li> </ul> <p>Stamtavlebok eller årbok</p> <ul style="list-style-type: none"> <li>- Det ble foreslått at vi i stedet for årbok lager stamtavlebok hvert andre år eller sjeldnere. Retrieverklubben har tilsvarende løsning.</li> <li>- Evt. lage årboken digitalt?</li> <li>- Vi kan selge gamle årbøker på open show.</li> </ul> <p>Få med adresser på trimmelisten slik at det blir lettere å finne trimmere i nærområdet. Gjerne fylkesvis.</p> <p>Distriktsrepresentanter</p> <ul style="list-style-type: none"> <li>- Vi må rette opp i områdene for distriktsrepresentantene slik at det er logiske geografiske områder. Se gjerne i sammenheng med områder med mange cairn. En i hvert fylke?</li> <li>- Revidere arbeidsoppgavene til distriktsrepresentantene? Er det for omfattende slik det er nå? Skal det være et tettere samarbeid med styret?</li> <li>- Prøve å få flere med som distriktsrepresentant</li> </ul> <p>Oppdatert medlemsliste</p> <ul style="list-style-type: none"> <li>- Vi kan ta ut liste på alle medlemmer, og dele navn og eposter innad i styret.</li> </ul>	Reidun	
		Tone	
		Alle	
		Tone	

Neste møte: 25.04.2019 kl. 20:30-22:00 på Skype

Referent

Elisabeth Førland